

主旨: 【重要提醒，請務必詳閱】 NSRRC - 實安填寫、招待所費用、餐廳&取消用戶卡儲值通知

各位用戶，您好！

請務必留意以下資訊:

- (1)實安填寫已由原用戶入口網搬遷至新版用戶入口網 (<http://tpsportal.nsrcc.org.tw/default.aspx>)。若需加入計畫成員，請登入新版入口網站後，至實安填寫第二步驟進行加入，如該成員為新註冊用戶，請該成員先於新版入口網站進行登入登出，以利系統進行資料同步。另，原用戶入口網之其他功能將陸續於新版網站中架設，建置完成將會公告用戶知悉。
- (2)請務必攜帶用戶卡，以利進出實驗區域。
- (3)本中心招待所務必**事先**線上申請，房卡僅限**本人**領取，且需出示「用戶卡」，方享有“用戶優惠費率”之優惠，本中心招待所房費列表如下。

費率	用戶優惠費率 (本中心實驗用戶適用， 可選擇招待所別， 單床位/單人住宿)	一般標準費率 (可選擇招待所別， 單人/雙人住宿)	一般標準費率 (四人房， 選擇該房型則不予以 核可住宿補助)
招待所別			
第一招待所 (原招待所)	NT\$450/人 NT\$900/間	NT\$1,200/間	NT\$2,000/間
第二招待所 (活動中心 招待所)	NT\$550/人 NT\$1,100/間	NT\$1,400/間	/

以上房價皆含早餐。

- (4)本中心提供平日晚餐餐盒及例假日(含週末及國定假日)午、晚餐盒代訂，請親至警衛室(分機 3333)預訂餐盒並繳費，須於**當日 11:00 前**完成中餐預訂，**當日 16:30 前**完成晚餐預訂，逾時不候！
若因氣候惡劣或其他非人為因素，無法提供此項服務時，尚祈海涵！如用戶已繳費，將會通知用戶至警衛室領回費用，造成不便，敬請見諒。本室於大門口警衛室及招待所服務櫃台皆有放置美食地圖，供用戶知悉本中心外鄰近餐廳店家位置，如有需要，敬請索取。
- (5)用戶卡內仍有儲值者，請於**2018 年 1 月 31 日前**至活動中心 1F 招待所服務櫃台(服務時間 07:00 ~ 23:00)進行退回餘額作業。

以上請用戶們知悉並留意，造成不便，敬請見諒！

如有任何問題，請與我們聯繫(03-5780281x8205/8206/8208)，誠摯歡迎您至本中心進行實驗研究！

祝

研安

用戶行政與推廣室 謹上

2018.01.04

Title: 【 Important Notice 】 NSRRC – Change of Experiment Safety Approval Form, Guesthouse Room Rate, Cafeteria Information and the Cancellation of User Card Deposit Function

Dear Users,

Please be kindly noted the information below,

- (1) Experiment Safety Approval Form have transferred from User Portal to **NEW User Portal** (<http://tpsportal.nsrcc.org.tw/default.aspx>). As to adding member in the project, please visit **NEW User Portal** and click “SAF application” and then click “2.” If the member is a new user, the member should log in and out once at New User Portal for data synchronization. Meanwhile, other functions will be constructed in NEW User Portal soon, and we will send out notification once the website is finished.
- (2) **Users MUST bring the user card for access purpose.**
- (3) The guesthouse reservation should be made in advance before arrival and the guest must pick up the room card in person with **showing the user card** then could use the users discount room rate. The NSRRC guesthouse room rates are listed as follows.

Room rate	Users discount room rate (Users can request to live in Guesthouse I or Guesthouse II, shared occupancy, single occupancy or double occupancy)	General room rate (Guests can request to live in Guesthouse I or Guesthouse II, single occupancy or double occupancy)	General room rate (Family room with four single beds. Ineligible for NSRRC accommodation subvention.)
Guesthouse			
Guesthouse I	NT\$450/person NT\$900/room	NT\$1,200/room	NT\$2,000/room
Guesthouse II (Activity Center)	NT\$550/person NT\$1,100/room	NT\$1,400/room	/

Note: The room rate above includes the breakfast fee.

- (4) Security guardroom at Hsin-Ann Road provides dinner ordering service on working days and lunch / dinner ordering service on weekends and public holidays. If you need, please go to the security guardroom directly for making a meal box reservation, and pay the fee as well. The meal box would be picked up at the security guardroom at Hsin-Ann Road. For vegetarian meal, please let the security guardroom know you will need the vegan diet or lacto-vegetarian diet. No late will be acceptable.
- Ordering service hours:
- Lunch box time: before 11:00 AM of the day**
Dinner box time: before 16:30 PM of the day

If the restaurant delivery service is unavailable because of the adverse weather conditions or other natural causes, we'll inform users who already pay fees to get refunds at the security guard room. Besides, user office provides food map obtainable both at security guard room and guesthouse reception desk.

(5) Due to the contractor of NSRRC cafeteria changed, the user card deposit function is cancelled. If the user card is deposited, please get the remaining disposable amount at guesthouse reception desk during service hours 07:00-23:00 before **January 31, 2018**.

We appreciate your understanding and cooperation on these matters.

If you have any question, please feel free to contact us at 03-578-0281x8205/8206/8208. Look forward to seeing all of you!

Sincerely,

User Administration & Promotion Office
2018.01.04